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Szanowny Panie Radny,

odpowiadając na Pana interpelację z dnia 4 marca br. dotyczącą powołania Miejskiej Komisji Ochrony
Dziedzictwa Kulturowego jako organu doradczego i opiniotwórczego przy Prezydencie Miasta Kalisza, uprzejmie
informuję,  że  zadania  które  miałyby  być  realizowane  przez  tę  Komisję,  są  już  wykonywane  przez  Miejską
Komisję Urbanistyczno-Architektoniczną. 

 Podstawę prawną jej powołania stanowi art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu
i  zagospodarowaniu  przestrzennym  (Dz.U.  z  2020  r.  poz.  293).  Miejska  Komisja  Urbanistyczno  –
Architektoniczna powołana została Zarządzeniem Nr 620/2016 Prezydenta Miasta Kalisza z dnia 3 listopada
2016 roku w sprawie powołania Miejskiej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej. Do podstawowych zadań
Komisji, z mocy wyżej wymienionej ustawy należy: 

1. składanie wniosków do studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta, po przystąpieniu do jego sporządzenia, 

2. wydawanie opinii o projekcie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta, w toku sporządzania tego studium, 

3. składanie wniosków do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,                                  
po przystąpieniu do jego sporządzenia, 

4. wydawanie opinii o projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, w toku 
sporządzania tego planu, 

5. wydawanie opinii, co najmniej raz w czasie kadencji Rady Miejskiej Kalisza, w sprawie analiz 
wykonywanych w celu oceny aktualności studium i planów miejscowych.  

 Ponadto  do  zadań  Komisji,  jako  organu  doradczego  w  sprawach  planowania
i  zagospodarowania  przestrzennego,  należy  także  opiniowanie  innych  zagadnień  związanych
z rozwojem urbanistycznym miasta Kalisza i Aglomeracji Kalisko – Ostrowskiej takich jak rewitalizacja,
kształtowanie  krajobrazu,  itp.  W  związku  z  powyższym,  powołanie  kolejnej  Komisji  nie  ma
uzasadnienia. 

Pragnę  podkreślić,  że  ogromnie  cenię  zaangażowanie  Pana  Radnego,  szczególnie
w dziedzinie ochrony dziedzictwa historyczno-kulturowego naszego miasta i  pozostaję otwarty na
inicjatywy i współpracę w tym zakresie.
  
                                                        
 

                                                           

                                                                                                                                       




